
 
Krajevna Skupnost  
Mali Slatnik 
Cerovci 13 
8000 Novo mesto 
Tel. 040513771 
e-pošta: ks.mali.slatnik@novomesto.si 
 

Številka: 4.M-2017 
Datum: 24.09.2017 
 
 
 

ZAPISNIK 18.   SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI  
MALI SLATNIK  

 
 

Zapisnik  18.  seje  Sveta KS Mali Slatnik, ki je bil v četrtek, 21.09.2017, ob 18.00 uri  v 
prostorih Krajevne skupnosti  Mali  Slatnik v osnovni šoli Mali Slatnik.  Sejo je sklical in 
vodil Tomaž Smolič, predsednik Sveta KS Mali Slatnik. Na sejo je bil kot gost vabljen 
tudi Franc Dragan, predsednik DU Mali Slatnik zaradi tretje točke dnevnega reda.  Za 
sejo  je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 

1. Ugotavljanje prisotnosti; 
2. Potrditev zapisnika 17. seje;  
3. Asfaltiranje balinišča (izbor izvajalca); 
4. Kanalizacija Potov vrh (zbor krajanov - gradnja priključkov); 
5. Realizacija plana in sklepov - operativni pregled;   
6. Razno - predlogi in pobude. 

 
Ad.1. Ugotavljanje prisotnosti 
 
 

Prisotni:  Tomaž Smolič,  Milan Košmerl, Vovko Robert, Mikec Marko, Simona 
Dolšina- predstavnica Smolenje vasi, Brkopec Boštjan- predstavnik Mala Cikava,  
Kužnik Marjan- predstavnik Krka,   Judež Jože- predstavnik Velika Cikava, Franc 
Dragan – predsednik DU Mali Slatnik.   
 
Odsotni opravičeno:  Pavčnik Andrej, Jožica Mohar, Matko Boštjan 
 Odsotni neopravičeno: Turk Matej- predstavnik Mala Cikava ( celjsko mesto),  
 
Zaradi izostanka treh svetnikov seja ni sklepčna. 
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Ad.2. Potrditev zapisnika 17. seje; 

Zapisnik  16. seje  zaradi nesklepčnosti ni bil potrjen in se potrditev prestavi na 
naslednjo sejo.  

Glasovanje; ZA 4, PROTI 0   

Ad.3.) Asfaltiranje balinišča (izbor izvajalca); 

 
………. V letu 2016 je bil sklenjen dogovor med KS Mali Slatnik kot investitor in Društvo Upokojencev (DU), kot 

zainteresirani skrbnik in upravitelj balinišča, sodeluje pri izvedbi in priskrbi finančna sredstva za izvedbo 
zaključnega sloja (tampon in asfaltiranje) na balinišču. Zaradi tehnične izvedbe asfaltiranja na našo željo takrat 
izvajalec Dušan Kastelec ni dokončal del - AB zid v dolžini 5 metrov, kar je KS glede na situacijo kljub temu 
plačala, izvajalec pa se je zavezal dela dokončati ko bo to potrebno. Za izvedbo so bile takrat s strani DU 
pridobljene tri ponudbe, vendar DU do maja 2017 ni uspelo realizirati dogovora, zato smo na sestanku, v okvirih 
sklepa 16. Seje KS Mali Slatnik (da KS za dokončanje zagotovi 50 % sredstev) sprejeli naslednje sklepe:  
- DU : delno zagotovi sredstva finančna sredstva za asfaltiranje v višini 1.100,00 EUR (nakazilo na KS), pridobi 
potreben tampon in ga razgrne, po končanem asfaltiranju manjkajoč del AB zidu na vzhodni strani izvede v leseni 
izvedbi (plohi);  

- Dušan Kastelec: tampon utrdi (vibrirna plošča in valjar), do višine že plačanih sredstev (2016) za izdelavo dela 
zidu, ki se bo sedaj izvedel v lesu ( DU);  

- KS: izvede asfaltiranje balinišča v okviru skupnega javnega naročila MONM in zagotovi manjkajoča finančna 
sredstva.  
 
Dela na izvedbi tampona se pričnejo, ko KS pridobi informacijo o časovnem okvirju asfaltiranja, čemur se 
prilagodi terminski načrt izvedbe. …. Prepis iz zapisnika  3.M- 2017 z dne 25.05.2017 
 

Na naslov KS Mali Slatnik so do pričetka 18.seje  prispele štiri ( 4) ponudbe za 
asfaltiranje balinišča; 

1. CGP Novo mesto,               v višini  2.565,64€        (  AC surf 8 v debelini 5 cm)  
2. KOP Brežice, - varianta 2    v višini  2.580,00€        ( AC surf 8 v debelini 5 cm) 
3. DUŠAN KASTELEC s.p,     v višini  2.822,40 €       ( BD v debelini 6 cm) 
4. MANAS ASFALTI  d.o.o      v višini  3.456,00 €        ( brez podatkov ) 

 
Vse cene so brez DDV- ja 

 
Odločitev za izbor izvajalca del  na osnovi ponudb je bila enotna. Izbrano je bilo 
podjetje CGP Novo mesto , ki je posredovalo predračun številka 1943-A / 2017 z 
datumom 06.09.2017 v višini 2.565,64 €. 
 
 Po finančnem  nakazilu s strani DU  na račun KS v dogovorjenem znesku 1.100,00 € 
(z dne 25.05.2017) se s strani KS izda naročilnica na podjetje CGP.  
 
Ad. 3 / 1   
Na pobudo g. Dragana , da bi se ob balinišču postavili tudi sanitarije ter se napeljal 
vodovod, se je razvila razprava glede nujnosti postavitve takega objekta, kot tudi to, 
da KS trenutno ne razpolaga z zadostnimi finančnimi sredstvi. Problem je tudi v tem, 
da takšen objekt ni  bil predviden v gradbenem načrtu, kanalizacija pa tudi ne. Glede 



na interes se pričakuje večja angažiranost, sodelovanje  in pobuda DU, kateremu 
podporo zagotavlja KS. Sledi predlog Vovko Roberta, da bi lahko ta problem rešili  z 
montažno »roto greznico«, katera je trenutno vgrajena na lokaciji mrliška vežica 
Potov vrh, po dokončanju kanalizacije  pa le ta ne bo tam več potrebna. Nad njo bi se 
postavil manjši  montažni objekt, ki bi služil kot sanitarije. Predlog je bil v celoti 
sprejet pozitivno in se bo za realizacijo uskladilo v nadaljevanju v organizaciji DU, KS 
pri tem nudi potrebno pomoč. 

Ad. 4. Kanalizacija Potov vrh (zbor krajanov - gradnja priključkov); 

Dela na kanalizacijskem vodu v naselju Potov vrh  zamujajo vendar gredo proti koncu 

kljub težavam katere spremljajo  dela že ves čas – meteorne  in podtalne vode, 

prestavljanje vodov, dodatna dela pri vgradnji cevi za javno razsvetljavo in optiko…. 

Zaključek projekta  je bil načrtovan za september in nato prestavljen na oktober,  

novembra  bo predvidoma pridobljeno tudi uporabno dovoljenje in se bodo potem 

lahko pričeli postopki za priključevanje. 

Sedaj  so znane  informacije o višini komunalnega prispevka , (sestavljen je po ključu 
; stavbišče m2  x 1,5  in bi znašal za povprečno velik objekt (cca 187 m2) 1.510,00 
€.). Tako izračunan komunalni prispevek bo nekoliko nižji kot v ostalih KS , ker se bo 
upoštevalo plačevanje samoprispevka krajanov.  

V KS smo se odločili organizirati Zbor Krajanov, z namenom  da jim predstavimo 
določene podatke in informacije ki se nanašajo na višino komunalnega prispevka, na 
izgradnjo hišnih (sekundarnih)  priključkov.. 

KS se je, tako kot v ostalih vaseh, odločila za pomoč krajanom z delnim 
subvencioniranjem pri napeljavi priključkov.   Ta pomoč velja samo  za krajane, ki so 
plačevali samoprispevek, ne velja pa  za novogradnje in zidanice. 

Na zboru krajanov bodo bile s strani KS ponujene dve oblike pomoči, zbor pa se 
odloči o načinu gradnje priključkov; 

A) Da se izbere najugodnejšega izvajalca del za celotno vas in  KS delno 
sofinancira, 

B)  Da vsak posameznik poskrbi sam za priključek, KS pa nabavi LTŽ pokrove za 
jaške ob hišah.  

Izbere se tudi datum za zbor krajanov  v organizaciji KS in sicer v nedeljo 1. oktober 
2017 ob 9:00 uri na parkirišču pri igrišču. 
 

Ad.5. Realizacija plana in sklepov - operativni pregled;   

Ad.5/1 Smolenja vas;  

 dela z izgradnjo novega vodovoda gredo proti koncu. Pobuda, katero je KS že v 
2015 posredovala na občino za sanacijo kanala meteornih voda  vzdolž ceste v smeri 
vasi Krka ter ureditev manjšega parkirišča na javno dobrem v križišču v smeri 
Cerovcev, NI bila upoštevana  v projektu obnove vodovoda v Smolenji vasi. 



Po razpravi sledi pobuda, da se parkirišče uredi v lastni izvedbi in sicer v začasni 
makadamski obliki.  Predlog je bil v celoti podprt. 

 Oporni zid na pokopališču;  s strani  statika iz Podjetja STIA- Kocjan Jožeta smo 
prejeli predloge v pisni obliki za sanacijo zidu. 

Smolič bo na občino posredoval to dokumentacijo z spremnim dopisom  in prošnjo za 
umestitev projekta v plan občine za leto 2018. 

Ad.5/2. Mala Cikava; 

v omenjenem naselju se že dalj časa pojavljajo za normalno življenje krajanov 
neznosne stvari; vsakodnevni smrad, ropot in prehitra vožnja tovornih vozil…. 

Predstavnik sveta KS Boštjan Brkopec se  že od leta 2008 trudi  pri raznih 
inštitucijah, pošilja prošnje in dopise, da bi se bivalne razmere za prebivalce naselja 
vsaj nekoliko umirile. Do sedaj je bil le malo kje uspešen. Ob širitvi industrijske cone 
je bil posredovan  tudi predlog za umestitev oz. premik glavne ceste na južni del ( na 
obrobje gozda za industrijsko cono) . Tudi ta prošnja oz. predlog je bil na osnovi 6. 
točke 47. člena Zakona o prostorskem načrtovanju   v celoti zavrnjen , saj  se pri 
pripravi osnutka občinskega načrta upoštevajo le pobude, ki izpolnjujejo pogoje glede 
skladnosti s cilji prostorskega razvoja občine…. 

Predsednik Smolič predlaga, da Brkopec  pripravi dopis z dejstvi,  katerega bomo 
posredovali kot vprašanje na občino in občinski svet. 

Ad.5/3. Veliki Slatnik- Križe 

Že na prejšnji seji je bilo govora za sanacijo makadamske poti v Bendjah. Govorili 
smo, da se bo s strani CGP uredila začasna sanacija. Do sedaj le-ta še ni bila 
izvedena ( zadolžen Matko B.) 

Ad. 7. Razno    

-Pod razno je bil posredovan predlog da se v nadaljevanju na MONM na osnovi že 
izdelanih  pobud za ureditev lokalnih cest, izdela preglednica in se pobudo v zbirni 
obliki ponovno posreduje. 

 - projekt za kovinski nadstrešek na Veliki Cikavi,  za katerega je bil na prejšnji seji 
sprejet sklep da se ga sofinancira s strani KS je v pripravah ( Judež J.) 

 

Seja  končana ob 20.45 uri 
 
 
 
Zapisal;          Predsednik sveta KS                  
Tajnik sveta KS                                                                                    MALI SLATNIK 
MALI SLATNIK Tomaž Smolič 
Marko Mikec 


